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ZÁPIS  

 ZE ZASEDÁNÍ PLÉNA 

MAS Hradecký venkov dne 30. září 2021 od 15:00 hodin 

Na Faře v Dubenci 
 

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Úvod, zahájení zasedání  

2. Změna Strategie CLLD pro přechodné období OP PRV 

3. Volba orgánu MAS Hradecký venkov – Kontrolní komise 

4. Operační program Zaměstnanost + pro období 2021-2027 

5. Diskuze, různé 

1. Úvod, zahájení zasedání 

Zasedání Pléna MAS Hradecký venkov zahájila paní Jana Kuthanová, předsedkyně 

Programového výboru. Nejprve konstatovala, že z celkového počtu 48 členů je přítomno 30 

členů Pléna. Poté seznámila přítomné s navrženým programem zasedání. Dále navrhla paní 

Janu Štěpánkovou zapisovatelkou zasedání a paní Mgr. Jaroslavu Slavíkovou, fyzickou osobu 

ověřovatelem zápisu.  

USNESENÍ  č. 1: 

Plénum schvaluje program dnešního zasedání, paní Janu Štěpánkovou zapisovatelkou 

zasedání a paní Mgr. Jaroslavu Slavíkovou, fyzickou osobu ověřovatelem zápisu. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       31  PROTI:      0     ZDRŽEL SE:  0 

2. Změna Strategie CLLD pro přechodné období OP PRV 

Paní Jana Kuthanová informovala, že MAS získala pro přechodné období v OP PRV alokaci 

ve výši 6 180 800 Kč. Výši alokace Programový výbor schválil na svém zasedání dne 15. 06. 

2021. Po přijetí alokace musí být provedena žádost o změnu, která bude podána ŘO 

prostřednictvím MS2014+. V rámci zásadních změn MAS navrhuje zrušení Fiche 13. Výzva 

pro tuto Fichi nebyla vyhlášena, neboť ve spolupráci s partnery MAS a partnerskými MAS se 

nepodařilo připravit kvalitní projekt, který by odpovídal potřebám území a splňoval podmínky 

a pravidla. Alokace pro tuto Fichi bude přesunuta do finančního plánu pro další vyhlášení 

výzev. Na základě animace v území je absorpční kapacita ve Fiche č. 8 Zemědělci a ve Fichi 

č. 10 Nezemědělské podnikání.  Projekty jsou na území průběžně konzultovány a jsou 

připraveny na podávání žádostí. Zároveň se animuje na území Fiche č. 11 Rekreační funkce 

lesa, která se ukázala velmi přínosná pro občany v době opatření spojených s pandemií Covid 

19. MAS projednala vložit nezazávazkované finanční prostředky z minulého období (zbytková 
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alokace) a finanční prostředky na přechodné období MAS plánuje vložit do Fichí č. 8 ve výši 

4 000 000,- Kč, Fiche č. 10 ve výši 2 000 000,- Kč a Fiche č. 11 ve výši 639 220,- Kč. 

Dále byly navrženy po projednání s Kontrolní komisí úpravy indikátorů: 

• Počet podpořených zemědělských podniků:  navýšení z 8 na 16 

• Počet podpořených nezemědělských podniků:  navýšení z 10 na 15 

• Rekreační funkce lesa – počet podpořených operací: navýšení z 2 na 6 

• Rekreační funkce lesa – celková podpořená plocha navýšení z 32,3 ha na 41,48 ha 

• Spolupráce MAS – Celkové veřejné výdaje: snížení 14788,52 EUR na  0 EUR 

(důvodem je plánované zrušení této Fiche, neboť se nepodařilo podat žádný projekt, 

který by vyhovoval podmínkám ŘO) 

USNESENÍ č. 2: 

Plénum schvaluje Dodatek č. 4 STRATEGIE KOMUNITNĚ VEDENÉHO MÍSTNÍHO 

ROZVOJE pro PROGRAMOVÝ RÁMEC PRV včetně úprav ve finančním plánu a indikátorech 

a dále zrušení Fiche č. 13. Plénum pověřuje vedoucí manažerku Janu Štěpánkovou 

nahlášením schválených změn Řídícímu orgánu a doplnění dle požadavků ŘO.  

HLASOVÁNÍ:   PRO:       31  PROTI:      0     ZDRŽEL SE:  0 

3. Volba orgánu MAS Hradecký venkov – Kontrolní komise 

Jana Kuthanová informovala o  změně u zástupce partnera Sbor dobrovolných hasičů 

Sovětice. Místo pana Pavla Šubrta bude nově zastupovat spolek paní Iva Lučická.  Pavel Šubrt 

byl členem Kontrolní komise. Paní Jana Kuthanová uvedla, že partnera Sbor dobrovolných 

hasičů Sovětice bude nově v Kontrolní komisi zastupovat Iva Lučická a vzhledem k tomu, že 

se nejedná o nového partnera, není třeba provádět volby. 

USNESENÍ č. 3: 

Plénum bere na vědomí informace o změně zástupce u partnera Sbor dobrovolných hasičů 

Sovětice, kterého bude nově zastupovat paní Iva Lučická. Plénum pověřuje vedoucí 

manažerku Janu Štěpánkovou nahlášením schválených změn Řídícímu orgánu a doplnění dle 

požadavků ŘO. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       31  PROTI:      0     ZDRŽEL SE:  0 

4. Operační program Zaměstnanost + pro období 2021-2027 

Paní Jana Štěpánková informovala o podpoře CLLD v dalším období pro OPZ +.  Jako výchozí 

dokument pro tento operační program je zpracovávaný Akční plán, který obsahuje popis 

cílových skupin, jejich problémy a potřeby, bariéry, které brání řešit problémy, dosavadní 

způsob řešení problémů, rizika, zdroje, silné stránky a potenciál území, konkrétní opatření a 

cílový stav. Dále popis jednotlivých aktivit pro tyto cílové skupiny, popis přípravy akčního plánu 

z hlediska procesů a připravenost území na realizaci akčního plánu, přípravu projektu MAS. 
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Kancelář MAS čeká na další pokyny ŘO k dopracování částí finanční plán a indikátory. 

Alokace na 6 let je pro naší MAS dle velikosti 15 mil. Kč, bude rozdělena na dva samostatné 

navazující projekty na období 3 roky. 

Jana Štěpánková uvedla, že v rámci Místní akční skupiny Hradecký venkov jsou v současné 

době OPZ podpořeny tři projekty. Klíčový projekt MAS s názvem Komunitní sociální práce na 

venkově a projekty „Komunitní práce v obci Hořiněves” a „Podpora komunitní práce 

v Hněvčevsi“. Tyto tři projekty mapují potřeby na území a spolu s vlastním šetřením MAS 

získává komplexní informace o cílových skupinách, o jejich problémech a potřebách v oblasti 

aktivního začleňování. Závěry a ověření aktivit v praxi jsou zohledněny v připravovaném AP 

pro OPZ+. 

Paní Eva Vašáková informovala o práci v klíčovém projektu MAS. Průběžně tým sociálních 

pracovnic mapuje situaci na území obcí mikroregionů Nechanicko a Urbanická brázda. Je 

zpracován Komunitní sociální plán pro toto území a průběžně se realizují komunitní aktivity. 

Z nejbližších akcí se jedná o setkání občanů  2. 10. 2021 v Mžanech, spojené s exkurzí 

v Zemědělské společnosti ZAS Mžany a v minicukrovaru Mžany a 23. 10. 2021 je naplánováno 

komunitní setkání v Agrodružstvu Lhota pod Libčany a v Rakytu Lhota pod Libčany.   

USNESENÍ č. 4: 
 
Plénum bere na vědomí informace k OP Z+ a k Akčnímu plánu SCLLD pro programový rámec 
OP Z+ na období 2021-2027. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       31  PROTI:      0     ZDRŽEL SE:  0 

5. Diskuze, různé 

Kontrolní komise 

Dne 20. 9. 2021 proběhlo druhé zasedání Kontrolní komise (KK) v letošním roce, které se 

uskutečnilo v kanceláři MAS v Nechanicích. Předseda komise Ing. Luděk Homoláč Ph.D. 

seznámil přítomné s průběhem a obsahem provedené kontroly a shrnul, že nezaznamenali 

žádné pochybení a problémy ze strany MAS Hradecký venkov. 

USNESENÍ č. 5: 

Plénum bere na vědomí zprávu Kontrolní komise ze dne 23. 9. 2021. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       31  PROTI:      0     ZDRŽEL SE:  0 

Místní akční plán vzdělávání II. 

Jana Rejlová informovala o aktivitách realizovaných v rámci projektu MAP II, které se 

realizovaly ve spolupráci se školami a dalšími partnery v průběhu letních měsíců a o akcích, 

které jsou plánovány na další měsíce. Dále Jana Rejlová upozornila na nutnost projednávat a 

evidovat všechny investiční akce Základních a mateřských škol ve Strategickém rámci MAP, 

který je v současné době zpracováván. Projekty, které nebudou v tomto rámci evidovány, 

nebudou v IROP v novém období podpořeny. 
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Letní kempy 

Jana Rejlová informovala o realizaci 17 letních na našem území, kterých se zúčastnilo 292 

dětí, které ve školním roce 2020/2021 plnily povinnou školní docházku. Každého kempu se 

zúčastnilo minimálně 15 dětí v rozsahu 40 hodin. Dětem bylo poskytnuto stravování a pitný 

režim (svačina-oběd-svačina). Aktivity realizované v rámci programu na všech letních 

kempech byly zaměřeny na snížení nerovností v přístupu ke vzdělávání a na podporu 

duševního zdraví dětí, jejichž školní docházka byla ovlivněna v důsledku pandemie COVIC 19. 

Do realizace jednotlivých kempů se aktivně zapojili Základní a mateřská škola Nechanice, 

Základní a mateřská škola Libčany, Základní a mateřská škola Všestary, SK Roudnice, Obec 

Hořiněves, Základní a mateřská škola Hořiněves, Junák Stěžery. 

Komunitní energetika 

Jana Kuthanová informovala o uzavřené smlouvě s firmou ENVIROS na zpracování Akčního 

plánu pro udržitelnou energetiku SECAP, do kterého se přihlásilo 38 obcí z našeho území. 

V současné době probíhá komunikace se zapojenými obcemi a také s prodejci energií. První 

výstupy budou známy do konce roku 2021. Akční plán by měl být hotový a připravený pro 

obce k projednání v březnu 2022. 

USNESENÍ č. 6: 

Plénum bere na vědomí informace z MAP II, Letních kempů a Komunitní energetiky. 

HLASOVÁNÍ:   PRO:       31  PROTI:      0     ZDRŽEL SE:  0 

V diskusi nebyly vzneseny žádné příspěvky, neboť diskuse probíhala průběžně u jednotlivých 

bodů programu. 

Paní Jana Kuthanová ukončila jednání v 20.00 hod. 

 

V Nechanicích dne 30. 9. 2021 

 

Zapsala: Jana Štěpánková 

 

Zápis ověřil: Mgr. Jaroslav Slavíková 

         Fyzická osoba 

 

 

 

                                                                                   Jana Kuthanová  

                                                                                   předsedkyně Programového výboru 

                                                                                      zastupující Obec Hořiněves 


